
12.10.10

I medfør af § 36 stk. 1 i Forretningsorden for Inatsisartut skal jeg hermed fremkomme med følgende 

spørgsmål.

Spørgsmål til Naalakkersuisut: Hvor mange handicappede har indtil nu gennemført en 

erhvervsuddannelse i vore eksisterende erhvervsuddannelsesinstutuioner? Hvordan har 

erhvervsskolerne lavet forbedringer for at flest muligt handicappede kan tage en 

erhvervsuddannelse?

(Medlemmer i Inatsisartut, Knud Kristiansen, Siverth K. Heilamnn, ATASSUT)

Begrundelse:

Man kan ikke sige, at der er mange erhvervsuddannelsesmulighederne for handicappede i vort land, 

først og fremmest på grund af, at erhvervsskolerne ikke er indrettet til at have handicappede 

studerende, f.eks. indretningen af skolens bygninger, transportmuligheder (hvis der ikke foreligger 

en aftale om det med kommunen) samt inventar m.m. som borde, stole, redskaber.

Med venlig hilsen

ATASSUTs medlemmer i Inatsisartut.
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